
Saksprotokoll i fylkesutvalet -  09.11.2021 
 
Marthe Hammer (SV) sette fram slikt forslag på vegner av alle parti i fylkesutvalet: 
 

«Fylkesutvalet ber om at administrasjonen kjem attende til fylkesutvalet med ei sak knytt til 
piloten og hurtigbåtanbodet.» 

 
Avrøysting 
 
Hammer sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Vedtak 
 
Fylkesutvalet ber om at administrasjonen kjem attende til fylkesutvalet med ei sak knytt til piloten 
og hurtigbåtanbodet. 
 


